

By Mr. Mazankowski,—Report of the Canadian Aviation Safety Board required by the Access to Information and Privacy Acts, for the period ended March 31, 1985, pursuant to subsection 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada 1980-81-82-83. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/732. (*Pursuant to Standing Order 47(4) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs*).

By Mrs. McDougall (St. Paul's), a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Tariff Board required by the Access to Information and Privacy Acts, for the period ended March 30, 1985, pursuant to subsection 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada 1980-81-82-83. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/692A. (*Pursuant to Standing Order 47(4) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs*).

By Mrs. McDougall (St. Paul's),—Report of the Department of Insurance required by the Access to Information and Privacy Acts, for the period ended March 31, 1985, pursuant to subsection 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada 1980-81-82-83. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/694A. (*Pursuant to Standing Order 47(4) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs*).

By Mrs. McDougall (St. Paul's),—Report of the Canada Deposit Insurance Corporation required by the Access to Information and Privacy Acts, for the period ended March 31, 1985, pursuant to subsection 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada 1980-81-82-83. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/695A. (*Pursuant to Standing Order 47(4) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs*).

By Mr. McLean, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Canadian Advisory Council on the Status of Women required by the Access to Information and Privacy Acts, for the period ended March 31, 1985, pursuant to subsection 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada 1980-81-82-83. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/661B. (*Pursuant to Standing Order 47(4) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs*).

By Mr. Nielsen, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Department of National Defence required by the Access to Information and Privacy Acts, for the period ended March 31, 1985, pursuant to subsection 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada 1980-81-82-83. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/637B. (*Pursuant to*

Par M. Mazankowski,—Rapport du Bureau canadien de la sécurité aérienne établi aux termes de la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels, pour la période terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/732. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et des questions juridiques conformément à l'article 47(4) du Règlement*).

Par M^{me} McDougall (St. Paul's), membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de la Commission du Tarif établi aux termes de la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels, pour la période terminée le 30 mars 1985, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/692A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et des questions juridiques conformément à l'article 47(4) du Règlement*).

Par M^{me} McDougall (St. Paul's),—Rapport du Département des assurances établi aux termes de la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels, pour la période terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/694A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et des questions juridiques conformément à l'article 47(4) du Règlement*).

Par M^{me} McDougall (St. Paul's),—Rapport de la Société d'assurance-dépôts du Canada établi aux termes de la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels, pour la période terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/695A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et des questions juridiques conformément à l'article 47(4) du Règlement*).

Par M. McLean, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport du Conseil consultatif canadien de la situation de la femme établi aux termes de la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels, pour la période terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/661B. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et des questions juridiques conformément à l'article 47(4) du Règlement*).

Par M. Nielsen, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport du ministère de la Défense nationale établi aux termes de la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels, pour la période terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.